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     Ζητήματα Νεράϊδας στο Δημοτικό Συμβούλιο Καρδίτσας… 

      Ερωτήσεις Σβάρνα & απαντήσεις του Δημάρχου Τσιάκου… 

______________________________________________________ 

Συνεδρ Δημοτ Συμβ Δήμου Καρδίτσας  / ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ 29 ΜΑΡΤΙΟΥ 2024 / ΒΡΑΔΥ 

…Βίντεο στο Youtube… από… 0:00:01’… έως … 2:52:55’ 

………………………………………………………………………… 

…στη συνεδρίαση αυτή μάθαμε από την απάντηση του ίδιου του Δημάρχου ότι… ψάχνουν 

για στάβλο… και θα εξετάσουν την περισυλλογή με αναισθητικά φυσίγγια… 

………………………………………………………………………… 

●●● ΣΥΝΕΔΡ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΑΡΔΙΤΣΑΣ (4η 29/3/2024) 

●●● ερωτήσεις από το 1:17:57’ …έως το 1:23:44’…από τα 2:52:55’ λεπτά του βίντεο…!!! 

●●● απαντήσεις από το 1:31:42’…έως το 1:33:55’… από τα 2:52:55’ λεπτά του βίντεο…!!! 

………………………………………. 

…1:17:57… ΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ.Σ… να πάμε τώρα στο θέμα πρό ημερησίας διάταξης..??? …ο 

κος Ευθυμίου…??? 

…1:18:06… ΓΑΖΟΣ… θα κάνουμε ερωτήσεις…??? 

…1:18:41… ΔΗΜΑΡΧΟΣ… να τις κάνουμε στον απολογισμό… που θα κάνουμε τον άλλο 

μήνα…  

…1:18:21… ΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ.Σ… θα τις κάνετε πάλι 3 Χ 4… 

…1:18:24… ΔΗΜΑΡΧΟΣ… θα σας δώσω και μία από τη δική μου παράταξη… να κάνετε 

όσες θέλετε τότε… 

…1:18:30… ΓΑΖΟΣ… θα είναι σύντομες… 

…1:18:31… ΔΗΜΑΡΧΟΣ… άμα είναι σύντομες να τις κάνουμε… 

…1:18:41… ΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ.Σ… όχι πρώτα είναι οι ερωτήσεις κανονικά… 

…1:18:42… ΔΗΜΑΡΧΟΣ… άντε να κάνουμε από μία ερώτηση κάθε παράταξη… 

…1:18:47… ΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ.Σ… ερωτήσεις έχετε όλοι…??? 

…1:18:50… ΣΒΑΡΝΑΣ… ναι έχω να ρωτήσω… 

…1:18:56… ΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ.Σ…μία ερώτηση είναι…??? 

…1:18:58… ΣΒΑΡΝΑΣ… ναι είναι 2 ερωτήματα… με πολλά υπό ερωτήματα… αλλά αφού 

δεν έχουμε χρόνο θα ρωτήσω το ένα μόνο… 

…1:19:01… ΔΗΜΑΡΧΟΣ… ε άμα είναι πολλά υπό ερωτήματα βρέ Γιάννη…  

…1:19:10… ΣΒΑΡΝΑΣ… … …  

…1:19:12… ΔΗΜΑΡΧΟΣ… ακούστε κάτι… λοιπόν ακούστε να δείτε… ούτως ή άλλως το 

πλαίσιο… της λειτουργίας του Δ.Σ… (πρόεδρε αν κάνω λάθος διόρθωσέ με)… δεν αναφέρει 

ρητά… αν πρέπει να γίνονται ερωτήσεις… ή όχι… διότι υπάρχει ο απολογισμός… ανά 2 

μήνες… η λογοδοσία… είπαμε λοιπόν… να λειτουργήσουμε δημοκρατικά… και να 

δεχόμαστε και ερωτήσεις… δεν έχουμε να φοβηθούμε τίποτα… ή να απαντήσουμε… και 

μάλιστα… μερικές φορές οι πολίτες… καλώς θέλουν κάποιες απαντήσεις… (1:19:46’)… 

αλλά θα έλεγα για σήμερα… επειδή έχουμε και βαρύ πρόγραμμα… αν θέλετε να κάνετε 

κάποια ερώτηση… να απαντήσουμε… δεν υπάρχει κανένα πρόβλημα… αλλά να αρχίσουμε 

τώρα και να έχουμε… 15 υπό ερωτήσεις… η κάθε ερώτηση… ας το αφήσουμε… να το 

συζητήσουμε σωστά… και όπως πρέπει… να απαντηθεί… όταν θα έχουμε την λογοδοσία…       

…1:20:02’… ΣΒΑΡΝΑΣ… … … .. . 

…1:20:04’… ΔΗΜΑΡΧΟΣ… θα παρακαλέσω.. . πολύ… τώρα άν θέλετε κάτι…   

…1:20:06’… ΣΒΑΡΝΑΣ… … … .. 

…1:20:08’… ΔΗΜΑΡΧΟΣ… ναι αν νομίζετε ότι πρέπει… και είναι κάτι που πρέπει 

οπωσδήποτε να απαντηθεί σήμερα… άς το κάνει… αυτό λέω…   

…1:20:20’… ΣΒΑΡΝΑΣ… … … .. 

…1:20:30’… ΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ.Σ... ωραία… λοιπόν κάντε από  1 ερώτηση… κε Σβάρνα 

ξεκινήστε εσείς πρώτος… ξεκινάμε… 



…1:20: 36’… ΣΒΑΡΝΑΣ… λοιπόν είπα και στην αρχή… θέλω να μεταφέρω… αυτούσια… 

όπως παραδόθηκε σε εμένα… για αυτό δεν μπορώ να είμαι και πολύ σύντομος… όσο θα 

πρέπει να είμαι σύντομος…  

…1:20: 48’… ΣΒΑΡΝΑΣ… αφορά… είναι 2 ερωτήσεις… αλλά θα κάνω την μία… για 

συντομία…  

…1:20: 53’… ΣΒΑΡΝΑΣ… αφορά… τα ανεπιτήρητα ζώα… και ρωτάνε οι κάτοικοι της 

Νεράϊδας… για το πρόβλημα με τα ανεπιτήρητα… αν προχώρησε η διαδικασία… και ρωτούν 

συγκεκριμένα…   

…1:21:05’… ΣΒΑΡΝΑΣ… α) τί προχώρησε από τον Ιούνιο του 2023… όπου απαντώντας σε 

ερώτηση (στο Δ.Σ. της 7.6.2023) είπατε ότι θα βγάζατε ανακοίνωση - πρόσκληση στις 

εφημερίδες για να βρεθεί συνεργείο περισυλλογής…??? …μπήκε αυτό στις εφημερίδες…??? 

…αν όχι ακόμα… πότε θα μπεί…??? …πέρασαν 10 μήνες από τότε…!!! 

…1:21:31’… ΣΒΑΡΝΑΣ… β) στην προεκλογική επίσκεψή σας στη Νεράϊδα (Κυριακή 

24.9.2023) απαντώντας σε σχετική ερώτηση είχατε πεί ότι βρήκατε στάβλο για να βάζετε εκεί 

μέσα όσα ανεπιτήρητα κάνετε περισυλλογή… πού είναι αυτός ο στάβλος…??? …και τί 

νόημα έχει ο στάβλος χωρίς το συνεργείο περισυλλογής…??? 

…1:22:10’… ΣΒΑΡΝΑΣ… γ) πότε ο δικηγόρος του δήμου μας θα κάνει μηνύσεις στους 

ιδιοκτήτες των ανεπιτήρητων…??? …όπως υποσχεθήκατε στην συνάντηση που είχατε με 

επιτροπή κατοίκων την 1.6.2023…???  

…1:22:10’… ΣΒΑΡΝΑΣ… δικηγόρος… που θα έκανε μηνήσεις… εγώ αυτό μεταφέρω… 

όπως ακριβώς μου τα είπαν… όπως μου κατατέθηκε  σε εμένα…     

…1:22:40’… ΠΑΠΑΔΗΜΗΤΡΙΟΥ… κάτι λέει συνέχεια έντονα και τον διακόπτει...  

…1:22:42’… ΣΒΑΡΝΑΣ… εντάξει Δήμαρχε…  

…1:22:43’… ΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ.Σ… ακούστε… τα βάζει όπως του τα έδωσαν… εντάξει… 

αφήστε τον… όπως του τα μετέφεραν…   

…1:22:61’… ΣΒΑΡΝΑΣ… δ) πρόσφατο δημοσίευμα καρπενησιώτικης εφημερίδας (υπάρχει 

το δημοσίευμα που λέει κάποια πράγματα… δεν το έχω αυτή τη στιγμή… αλλά θα σας το 

καταθέσω κάποια στιγμή…) γράφει ότι ο δήμος Καρπενησίου έχει υπογράψει σύμβαση με 

συνεργείο περισυλλογής… αναφέροντας ονομαστικά κάποιον που θα τα πυροβολεί με 

αναισθητικά φυσίγγια… γιατί δεν κάνετε και εσείς το ίδιο…??? 

…1:23:15’… ΣΒΑΡΝΑΣ… λοιπόν αυτό… 

…1:23:19’… ΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ.Σ… εντάξει… θα απαντήσουμε στο τέλος…  

…1:23:23’… ΔΗΜΑΡΧΟΣ… αυτές είναι ερωτήσεις δικές μου… θα τις απαντήσω εγώ… 

…1:23:25’… ΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ.Σ…ναι… ναι… όπως του τις δώσανε… το είπε… όπως του τις 

δώσανε… λοιπόν…  

…1:23:32’… ΚΑΠΟΙΟΣ ΔΙΠΛΑ ΑΠΟ ΤΟ ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ… συγνώμη… να πώ κάτι… 

ανεπιτήρητα υπάρχουν και σε άλλα χωριά… έτσι…  όπως στο Καταφύγι… δεν υπάρχουν 

μόνο στη Νεράϊδα…  

…1:23:37’… ΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ.Σ… τέλος πάντων εκείνα… δεν ξέρω εγώ… αν είναι τόσο 

ανεπιτήρητα… ή είναι εκεί πέρα… λοιπόν ο κος Γάζος να κάνει την ερώτησή του…   

…1:23:44’… ΓΑΖΟΣ… ερώτηση Τέγου για ζητήματα ασφάλειας στο Όπεν Μόλ… 

……..ΑΠΑΝΤΗΣΕΙΣ……… 

…1:31:42’… ΔΗΜΑΡΧΟΣ… λοιπόν… ανεπιτήρητα… για τη λαϊκή θα αφήσω την κα 

Μακρή να απαντήσει…  

…1:31:49’… ΔΗΜΑΡΧΟΣ… λοιπόν… ανεπιτήρητα… ένα πρόβλημα τα τελευταία 15 

χρόνια… λοιπόν εμείς κάναμε προσπάθειες… προς αυτή την κατεύθυνση… από την άποψη 

ότι… προσπαθήσαμε να βρούμε… τον χώρο… γιατί το να βάλεις… ομάδα περισυλλογής… 

εάν δεν έχεις χώρο να πάς τα ανεπιτήρητα… είναι δώρον άδωρον… λοιπόν… (1:32:10’)… 

και μάλιστα… προσπαθήσαμε να δεσμεύσουμε… με τον αντιδήμαρχο οικονομικών… ένα… 

γιατί απαιτεί και ένα κόστος… το να νοικιάσεις ένα στάβλο… δεν είναι ένα κόστος μικρό… 

λοιπόν… για να μπορέσουμε να… από εκεί και πέρα… το πιο δύσκολο είναι… να βρεθεί 

ομάδα περισυλλογής… (1:32:30’)… γιατί καλό είναι να το λέμε… αλλά άμα ρωτήσετε τους 

κατοίκους… οι οποίοι δικαίως έχουν παράπονα… γιατί τους δημιουργούν προβλήματα… δεν 

είναι εύκολο να βρεθεί ομάδα περισυλλογής… (1:32:41’)… αυτά που είπατε περί… 

θανάτωσης με σφαίρες κ.λ.π…        



…1:32:45’… ΣΒΑΡΝΑΣ… δεν είπαμε για σφαίρες… αλλά για αναισθητικά φυσίγγια…  

…1:32:46’… ΔΗΜΑΡΧΟΣ… ναι… αναισθησία… αυτά απαγορεύονται… γιατί το είχαμε 

ρωτήσει… και εμείς… άμα… μακάρι… μακάρι… να γίνεται… μακάρι να υπάρχει… και να 

το κάνουμε… να το κάνουμε…  

…1:33:00’… ΠΑΠΑΔΗΜΗΤΡΙΟΥ… … … …  

…1:33:27’… ΔΗΜΑΡΧΟΣ… εδώ… ίσως… το λέω ως πρόταση… και να το δούμε… με 

την… είτε με την… στο τμήμα αγωγής υγείας… είτε με την κτηνιατρική… να ζητήσουμε 

βοήθεια… πάνω σε αυτό το θέμα… να βρούμε έναν τρόπο… τέτοιο… για να μπορέσουμε… 

πραγματικά να γίνει περισυλλογή… αλλιώς θα είμαστε… και στο τέλος της θητείας μας… 

πάλι για τα ανεπιτήρητα θα μιλάμε… δεν μπορούμε να βρούμε… πώς θα τα μαζέψουμε… 

γιατί… είναι τόσο άγρια… δεν πλησιάζονται… μόνο με νάρκωση… μπορείς να τα 

σταματήσεις αυτά… όπως είπε… ο κος Σβάρνας… λοιπόν…  

…1:33:55’… ΔΗΜΑΡΧΟΣ… …λοιπόν....όσον αφορά για τις οφειλές…     

………………………………………………………………… 

…………………………………………………………….           
 

…………χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ………….. 

 

………………………..δημοσιεύματα… 

 

…………χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ………….. 

________________________________________________ 

Δόλοπες Νεράϊδας – Σπινάσας / Φ/Β / Παρασκευή 29 Μαρτίου 2024 / 23:15’ 

…μαζί με την κοινοποίηση του Karditsalive για τα ανεπιτήρητα… 

●●● και ο αγώνας συνεχίζεται σταθερά και δυνατά μέχρι την οριστική λύση της πληγής 

αυτής του τόπου μας… κοινοποιούμε για ενημέρωση όλων μας… ευχαριστώντας θερμά την 

μεγάλη καρδιτσιώτικη ενημερωτική ιστοσελίδα Karditsalive…  που αποδεικνύει συνέχεια 

στην πράξη ότι είναι σταθερός συμπαραστάτης στον αγώνα μας…!!! 

●●● το δημοσίευμα γράφει τα εξής… 

●●● Karditsalive / ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ 29 ΜΑΡΤΙΟΥ 2024 / 20:00’ 

●●● Παραμένουν χωρίς… επιτήρηση, τα ανεπιτήρητα της Νεράϊδας - Καμία εξέλιξη 

ενεργειών από πλευράς Δήμου Καρδίτσας 

●●● Παραδοχή ότι δεν έχει προχωρήσει κατ’ ελάχιστο το θέμα της λύσης του προβλήματος 

των ανεπιτήρητων ζώων στην περιοχή της Νεράϊδας, είχαμε από την Δημοτική Αρχή στο 

Δημοτικό Συμβούλιο, μετά από σχετική ερώτηση του κ. Σβάρνα. 

●●● Ο τελευταίος μετέφερε ερωτήματα που τέθηκαν από κατοίκους της Νεράϊδας και είχαν 

να κάνουν με τις κατά καιρούς δεσμεύσεις της Δημοτικής Αρχής επί του θέματος, τόσο για 

την εξεύρεση σταβλικών εγκαταστάσεων, όσο και για συνεργείο περισυλλογής. 

●●● Απαντώντας ο κ. Τσιάκος μίλησε για ένα πρόβλημα που υφίσταται εδώ και 15 χρόνια 

και είναι εξαιρετικά δυσεπίλυτο. Κάναμε είπε προσπάθειες για την εξεύρεση χώρου για 

σταβλικές εγκαταστάσεις, που είναι προϋπόθεση για να βρεθεί συνεργείο περισυλλογής. Και 

παραδέχθηκε πως και η εξεύρεση συνεργείου είναι εξαιρετικά δύσκολη καθώς τα ζώα είναι 

πολύ άγρια και είναι δύσκολο να τα πλησιάσει κανείς. 

●●● Στην ουσία δεν υπάρχει εξέλιξη σε κανέναν από τους δύο τομείς, ενώ παραμένει σε 

επίπεδο διερεύνησης η δυνατότητα αναισθητοποίησης των ζώων. Με τον κ. Σβάρνα, πάντως, 

να σημειώνει ότι από πλευράς Καρπενησίου έχει συσταθεί και ομάδα περισυλλογής και 

χρησιμοποιεί αναισθησία. Όπως και ότι έχει δοθεί άδεια από το Δασαρχείο για δημιουργία 

προσωρινής σταβλικής εγκατάστασης σε δασική περιοχή. 

… (αυτά γράφει το δημοσίευμα)… 

●●● και ο αγώνας συνεχίζεται σταθερά και δυνατά μέχρι την οριστική λύση της μεγάλης 

αυτής πληγής του τόπου μας…!!! 

 

………………χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ………….. 

 

_________________________________ 



Karditsalive / ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ 29 ΜΑΡΤΙΟΥ 2024 / 20:00’ 

Παραμένουν χωρίς… επιτήρηση, τα ανεπιτήρητα της Νεράϊδας - Καμία εξέλιξη 

ενεργειών από πλευράς Δήμου Καρδίτσας 

Παραδοχή ότι δεν έχει προχωρήσει κατ’ ελάχιστο το θέμα της λύσης του προβλήματος των 

ανεπιτήρητων ζώων στην περιοχή της Νεράϊδας, είχαμε από την Δημοτική Αρχή στο 

Δημοτικό Συμβούλιο, μετά από σχετική ερώτηση του κ. Σβάρνας. 

Ο τελευταίος μετέφερε ερωτήματα που τέθηκαν από κατοίκους της Νεράϊδας και είχαν να 

κάνουν με τις κατά καιρούς δεσμεύσεις της Δημοτικής Αρχής επί του θέματος, τόσο για την 

εξεύρεση σταβλικών εγκαταστάσεων, όσο και για συνεργείο περισυλλογής. 

Απαντώντας ο κ. Τσιάκος μίλησε για ένα πρόβλημα που υφίσταται εδώ και 15 χρόνια και 

είναι εξαιρετικά δυσεπίλυτο. Κάναμε είπε προσπάθειες για την εξεύρεση χώρου για 

σταβλικές εγκαταστάσεις, που είναι προϋπόθεση για να βρεθεί συνεργείο περισυλλογής. Και 

παραδέχθηκε πως και η εξεύρεση συνεργείου είναι εξαιρετικά δύσκολη καθώς τα ζώα είναι 

πολύ άγρια και είναι δύσκολο να τα πλησιάσει κανείς. 

Στην ουσία δεν υπάρχει εξέλιξη σε κανέναν από τους δύο τομείς, ενώ παραμένει σε επίπεδο 

διερεύνησης η δυνατότητα αναισθητοποίησης των ζώων.  

Με τον κ. Σβάρνα, πάντως, να σημειώνει ότι από πλευράς Καρπενησίου έχει συσταθεί και 

ομάδα περισυλλογής και χρησιμοποιεί αναισθησία. Όπως και ότι έχει δοθεί άδεια από το 

Δασαρχείο για δημιουργία προσωρινής σταβλικής εγκατάστασης σε δασική περιοχή. 

Π.Κ. 

 

……………………χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ…………… 

 

●●● το δημοσίευμα της Καρπενησιώτικης εφημερίδας γράφει… 

        _________________________________________________ 

●●● ΕΥΡΥΤΑΝΙΚΑ ΝΕΑ / ΤΕΤΑΡΤΗ 13 ΜΑΡΤΙΟΥ 2024 / ΣΕΛ. 1 & 10 

●●● ΔΗΜΟΣ ΚΑΡΠΕΝΗΣΙΟΥ 

●●● Μαζεύει τα ανεπιτήρητα ζώα στην περιοχή του Προυσού 

●●● Με 3.000 ευρώ η περισυλλογή αιγών που αποτελούν κίνδυνο για τις περιουσίες των 

κατοίκων αλλά και για τα διερχόμενα αυτοκίνητα 

●●● Το χρονίζον πρόβλημα των ανεπιτήρητων ζώων, ιδιαίτερα στην περιοχή της Δημοτικής 

Ενότητας Προυσού λόγω της γεωμορφολογίας του εδάφους (απότομες πλαγιές, βράχοι κ.λπ.) 

αλλά και της αυξημένης κυκλοφορίας οχημάτων στην περιοχή που χαρακτηρίζεται 

τουριστική, καλείται για ακόμη μια φορά να λύσει ο Δήμος Καρπενησίου. 

●●● Συχνά, τα ζώα (βοοειδή και αιγοπρόβατα κατά κύριο λόγο), όπως έχουν καταγράψει και 

σε ρεπορτάζ τους τα Ευρυτανικά Νέα, φτάνουν να περιφέρονται ανεξέλεγκτα εντός χωριών 

και οικισμών, σε κήπους, αυλές σπιτιών, προκαλώντας ρύπανση, ζημιές σε περιουσίες, 

(περιφράξεις, τοίχους, οπωροφόρα δέντρα, καλλιέργειες κ.α.), ενώ παράλληλα κινούνται και 

σε κεντρικούς δρόμους, αποτελώντας κίνδυνο για τους οδηγούς - ιδίως τις νυχτερινές ώρες. 

●●● Για τον λόγο αυτό ο Δήμος Καρπενησίου προχωρά στην «1η επέμβαση - επιχείρηση 

αναισθησίας και περισυλλογής ανεπιτήρητων αιγών στη Δ.Ε. Προυσού», όπως είναι και ο 

ακριβής τίτλος της υπηρεσίας, με το ποσό των 2.976 ευρώ. 

●●● Ειδικότερα, η δαπάνη που ανατέθηκε στον Κτηνίατρο Πιτσινακίδης & Σια Ε.Ε. με 

έδρα την Κοζάνη, περιλαμβάνει: έλευση και επιστροφή κτηνιάτρου με τον εξοπλισμό 

(διαμονή - διατροφή - κόστος εργατοωρών την ημέρα έλευσης και επιστροφής) 750 ευρώ, 

πέντε βολές 850 ευρώ και κόστος ανά ημέρα επέμβασης 800 ευρώ και ΦΠΑ 24% 576 ευρώ. 

●●● Η πληρωμή του αναδόχου θα γίνει με την έκδοση χρηματικού εντάλματος πληρωμής, 

μετά την υποβολή τιμολογίου και την προσκόμιση των νομίμων δικαιολογητικών. 

●●● ο νόμος… 

●●● Σύμφωνα με την κείμενη νομοθεσία, οι Περιφέρειες της χώρας, με τη συνδρομή των 

οικείων Δήμων, υποχρεούνται να μεριμνούν για την περισυλλογή, μεταφορά, φύλαξη, 

διατροφή και διατήρηση των ανεπιτήρητων αγροτικών ζώων, μέχρι την ολοκλήρωση των 

διαδικασιών για την καθ’ οιοδήποτε τρόπο εκποίηση ή σφαγή ή επιστροφή στον ιδιοκτήτη 

τους και θα πρέπει να συγκροτούνται συνεργεία από άτομα έμπειρα στον χειρισμό των ζώων 

ή να ανατίθεται σε συνεργεία η περισυλλογή τους. 



●●● Όλα τα ανεπιτήρητα αγροτικά ζώα περισυλλέγονται και βρίσκονται υπό κτηνιατρική 

παρακολούθηση. Μετά την ολοκλήρωση της σχετικής διαδικασίας συντάσσεται «πρακτικό 

περισυλλογής ανεπιτήρητων αγροτικών ζώων» στο οποίο καταγράφονται το είδος των ζώων 

που περισυλλέγονται, ο αριθμός και ο ατομικός κωδικός αριθμός αναγνώρισης των ζώων που 

φέρουν σήμανση, ο αριθμός των ζώων που δεν φέρουν σήμανση, η περιοχή απ’ όπου τα ζώα 

περισυλλέχθηκαν, κ.ο.κ. 

●●● Τα ανεπιτήρητα αγροτικά ζώα περιέρχονται στην ιδιοκτησία της Περιφέρειας, εφόσον, 

μετά την παρέλευση 10 (δέκα) ημερολογιακών ημερών από την περισυλλογή τους, ο κάτοχός 

τους δεν αιτηθεί την επιστροφή τους. 

●●● Ο προϊστάμενος της οικείας Διεύθυνσης Αγροτικής Οικονομίας και Κτηνιατρικής μετά 

από απόφαση του Περιφερειάρχη δύναται να διαθέτει δωρεάν άνευ δημοπρασίας τα ζώα σε 

αγαθοεργά ή άλλα κοινωφελή ιδρύματα ή στον οικείο Δήμο για την κάλυψη των αναγκών 

ατόμων που αποδεδειγμένα υπάγονται σε ευπαθείς κοινωνικές ομάδες. 

●●● και πρόστιμα… 

●●● Σε κάθε περίπτωση, στον κάτοχο του ανεπιτήρητου παραγωγικού ζώου, ο οποίος 

ταυτοποιείται από το σύστημα σήμανσης και καταγραφής, επιβάλλεται διοικητικό πρόστιμο, 

ύψους εξήντα (60) ευρώ ανά ζώο για τα αιγοπρόβατα, τριακόσια εξήντα (360) ευρώ ανά ζώο 

για τα βοοειδή, εκατόν ογδόντα (180) ευρώ ανά ζώο για τους χοίρους και οκτακόσια (800) 

ευρώ ανά ζώο για τα ιπποειδή. 

●●● Αντίστοιχα, στον κάτοχο μη σημασμένου ανεπιτήρητου αγροτικού ζώου επιβάλλεται 

διοικητικό πρόστιμο, ύψους εκατό (100) ευρώ ανά ζώο για τα αιγοπρόβατα και πεντακόσια 

(500) ευρώ ανά ζώο για τα βοοειδή, τρακόσια (300) ευρώ ανά ζώο για τους χοίρους και χίλια 

πεντακόσια (1.500) ευρώ ανά ζώο για τα ιπποειδή. 

●●● Σημειώνεται πως στην περίπτωση που ο κάτοχος ανεπιτήρητου αγροτικού ζώου αιτηθεί 

την επιστροφή του, εντός των πρώτων πέντε ημερών, τότε το πρόστιμο της παραγράφου 9 

μειώνεται στο ήμισυ. Διαφορετικά το πρόστιμο επιβάλλεται εξολοκλήρου για την επιστροφή 

του ζώου στον ιδιοκτήτη του. 

 

………………….χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ………………. 

 

_________________________________ 
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Κατασκευάζει στάβλο για τα ανεπιτήρητα ζώα ο Δήμος Καρπενησίου 

Σε θέση που ενέκρινε και το Δασαρχείο Καρπενησίου, ο δήμος αναμένεται να κατασκευάσει 

ειδική εγκατάσταση για την προσωρινή φιλοξενία ζώων μέχρι την εκποίηση ή την επιστροφή 

τους στον ιδιοκτήτη τους 

Το θέμα των ανεπιτήρητων αναπαραγωγικών ζώων στον Δήμο Καρπενησίου έρχεται και πάλι 

στο προσκήνιο. Τούτη τη φορά έχει να κάνει με την απόφαση του δήμου για την κατασκευή 

ειδικής σταβλικής εγκατάστασης για την προσωρινή φύλαξη των ζώων. 

Όπως πολλάκις έχουν καταγράψει σε ρεπορτάζ τους τα Ευρυτανικά Νέα, συχνά, τα ζώα 

(βοοειδή και αιγοπρόβατα κατά κύριο λόγο), περιφέρονται ανεξέλεγκτα εντός χωριών και 

οικισμών, σε κήπους, αυλές σπιτιών, προκαλώντας ρύπανση, ζημιές σε περιουσίες, 

(περιφράξεις, τοίχους, οπωροφόρα δέντρα, καλλιέργειες κ.α.), ενώ παράλληλα κινούνται και 

σε κεντρικούς δρόμους, αποτελώντας κίνδυνο για τους οδηγούς - ιδίως τις νυχτερινές ώρες. 

Σύμφωνα με το πιο πρόσφατο ρεπορτάζ της εφημερίδας, στις 28 Φεβρουαρίου 2024 (αρ. φυλ. 

1091), ο δήμος είχε προβεί στην «επέμβαση - επιχείρηση αναισθησίας και περισυλλογή 

ανεπιτήρητων αιγών στη Π.Ε. Προυσού», όπως ήταν και ο ακριβής τίτλος της υπηρεσίας, με 

το ποσό των 2.976 ευρώ, υπηρεσία που ανατέθηκε σε Κτηνίατρο με έδρα την Κοζάνη. 

Υπενθυμίζεται στο σημείο αυτό ότι οι δήμοι, υποχρεούνται, μεταξύ άλλων, να μεριμνούν για 

την περισυλλογή, μεταφορά, φύλαξη, διατροφή και διατήρηση των ανεπιτήρητων 

παραγωγικών ζώων, μέχρι την ολοκλήρωση των απαιτούμενων διαδικασιών «για την καθ’ 

οιονδήποτε τρόπο εκποίηση ή σφαγή ή επιστροφή τους στον ιδιοκτήτη τους», όπως τονίζεται. 

Για τον σκοπό αυτό, οι δήμοι οφείλουν να ιδρύουν και να λειτουργούν κτηνοτροφική 

εκμετάλλευση, επιτρεπόμενης της συνεργασίας με άλλα νομικά πρόσωπα ή φυσικά πρόσωπα, 

σε ιδιόκτητους ή μισθωμένους ή παραχωρημένους από το Δημόσιο ή την Περιφέρεια ή από 



ιδιώτες χώρους. Σύμφωνα με τη νομοθεσία, για να λειτουργήσει η προαναφερθείσα 

κτηνοτροφική εκμετάλλευση, χορηγείται στον δήμο κωδικός εκμετάλλευσης. 

Έτσι, με ομόφωνη απόφαση της Δημοτικής Επιτροπής στις 20 Μαρτίου 2024, εγκρίθηκε 

αρχικά η κατασκευή σταβλικής εγκατάστασης, σύμφωνα με τις διατάξεις της παρ. 2 του 

άρθρου 1 του Ν. 4056/2012 (πρόχειρο κατάλυμα ζώων) για τα ανεπιτήρητα παραγωγικά ζώα, 

καθώς και η διαδικασία που θα ακολουθηθεί προκειμένου να υλοποιηθεί η κατασκευή της 

σταβλικής εγκατάστασης. 

Καθώς ο Δήμος Καρπενησίου διαθέτει ήδη - έπειτα από ενέργειες που έγιναν σε παρελθόντα 

έτη - κωδικό εκμετάλλευσης, αποφασίστηκε να κατασκευαστεί σταβλική εγκατάσταση, διότι, 

πέρα από την υποχρέωση που έχει ο δήμος να διαθέτει τέτοιες υποδομές, τονίστηκε το 

γεγονός ότι ο στάβλος θα παραμείνει στην ιδιοκτησία του δήμου. Έπειτα από τις σχετικές 

ενέργειες, το Δασαρχείο Καρπενησίου χορήγησε την με αριθμό πρωτ. 111377/4.03.2024 

έγκριση επέμβασης σε δημόσια έκταση δασικού χαρακτήρα για σταβλική εγκατάσταση για 

τα ανεπιτήρητα παραγωγικά ζώα του Δήμου Καρπενησίου, στη θέση «Πλατανιάς» της Δ. Κ. 

Καρπενησίου. 

Η έγκριση επέμβασης για την εν λόγω εγκατάσταση αφορά δημόσια έκταση δασικού 

χαρακτήρα εμβαδού 2.000 τ.μ. και χορηγήθηκε με συγκεκριμένους όρους και υποχρεώσεις. 

Συγκεκριμένα, η έγκριση επέμβασης ισχύει για δεκαπέντε (15) έτη από την ημερομηνία 

εγκατάστασης, με δυνατότητα παράτασής της, ενώ ο Δήμος Καρπενησίου υποχρεούται μέσα 

σε έξι (6) μήνες το αργότερο από την εγκατάστασή του, να κατασκευάσει την σταβλική 

εγκατάσταση που θα αποτελεί πρόχειρη κατασκευή, όπως αυτή προσδιορίζεται από τις 

σχετικές διατάξεις. 

 

…………….χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ……………….. 
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Συνεδρίαση για τη σταβλική εγκατάσταση ανεπιτήρητων ζώων στη θέση «Πλατανιάς» 

…Το Συμβούλιο, μετά από διαλογική συζήτηση, αποφασίζει ομόφωνα ότι συμφωνεί με τα 

όσα διαλαμβάνονται στο έγγραφο του Δασαρχείου Καρπενησίου ως προς την καταλληλότητα 

της συγκεκριμένης έκτασης δασικού χαρακτήρα στη θέση «Πλατανιάς» του Δήμου 

Καρπενησίου, για σταβλική εγκατάσταση για τα ανεπιτήρητα παραγωγικά ζώα του Δήμου 

Καρπενησίου.……… 

 

………….χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ………………… 
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Σταβλική εγκατάσταση στη θέση «Πλατανιάς» για τα ανεπιτήρητα ζώα Δήμου 

Καρπενησίου 
Θετική στάση κράτησε η Δημοτική Επιτροπή Δήμου Καρπενησίου στην κατασκευή σταβλικής εγκατάστασης που 
αφορά πρόχειρο κατάλυμα ζώων και τη διαδικασία που θα ακολουθηθεί, προκειμένου να υλοποιηθεί η κατασκευή 
της. 
Αναλυτικότερα, ύστερα από τη διατύπωση προτάσεων για την κατασκευή σταβλικής εγκατάστασης ή μίσθωσης 
στάβλου για την τοποθέτηση των ανεπιτήρητων παραγωγικών ζώων, η Δημοτική Επιτροπή συμφώνησε ομόφωνα ότι 
είναι πιο ορθό να κατασκευαστεί σταβλική εγκατάσταση, διότι ο στάβλος θα παραμείνει στην ιδιοκτησία του Δήμου. 
Επίσης, ειπώθηκε ότι ο στάβλος είναι απαραίτητος δεδομένων των υποχρεώσεων του Δήμου ως προς τη διαχείριση 
των ανεπιτήρητων παραγωγικών ζώων στην περιοχή ευθύνης του Δήμου. 
 
Το τμήμα του Δήμου διαβίβασε στο Δασαρχείο Καρπενησίου αίτημα για χορήγηση άδειας επέμβασης για σταβλική 
εγκατάσταση στην θέση “Πλατανιάς” της Δ.Κ. Καρπενησίου με συνημμένο τοπογραφικό διάγραμμα της Τεχνικής 
Υπηρεσίας. Μετά τις απαραίτητες γνωμοδοτήσεις των αρμοδίων υπηρεσιών το Δασαρχείο Καρπενησίου, 
χορήγησε έγκριση επέμβασης σε δημόσια έκταση δασικού χαρακτήρα για σταβλική εγκατάσταση για τα 
ανεπιτήρητα παραγωγικά ζώα του Δήμου που αφορά δημόσια έκταση δασικού χαρακτήρα εμβαδού 2.000,00 τ.μ.. Η 
έγκριση επέμβασης ισχύει για δεκαπέντε (15) έτη από την ημερομηνία εγκατάστασης, με δυνατότητα παράτασής της 
και ο Δήμος Καρπενησίου υποχρεούται μέσα σε έξι (6)μήνες το αργότερο από την εγκατάστασή του, να 
κατασκευάσει την σταβλική εγκατάσταση που θα αποτελεί πρόχειρη κατασκευή. 
 
Επιτρέπονται κατασκευές, οι οποίες δεν έχουν φέροντα σκελετό από οπλισμένο σκυρόδεμα ή δομικό χάλυβα ή 
δομική ξυλεία, κατασκευασμένες από υλικά όπως πέτρες ή τσιμεντόλιθους ή ξυλεία ή κλαδιά ή λαμαρίνες ή 



συνδυασμός αυτών που μπορούν να αποσυναρμολογηθούν και να απομακρυνθούν από το σημείο λειτουργίας της 
κτηνοτροφικής εγκατάστασης. Ακόμη, ο Δήμος Καρπενησίου οφείλει να λαμβάνει όλα τα απαραίτητα προληπτικά και 
κατασταλτικά μέτρα για την αποτελεσματική προστασία της έκτασης, καθώς και των παρακείμενων δασών και 
δασικών εκτάσεων από κινδύνους πυρκαγιάς, καταστροφής της δασικής βλάστησης και γενικά από την αλλοίωση και 
ρύπανση του περιβάλλοντος, σύμφωνα με τις ισχύουσες διατάξεις και τις υποδείξεις της Δασικής Υπηρεσίας όσο και 
των άλλων αρμόδιων Υπηρεσιών. 

 

………….χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ………………… 
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